

新任校董會及諮議會成員簡介

Introduction of new Council and Court members

趙式明女士 Ms Sabrina CHAO Sih-Ming

趙式明女士畢業於倫敦帝國學院，現為華光海運主席。趙女士致力推動香港及國際航運業，曾擔任香港船東會及亞洲船東會主席、香港海運港口局成員。現兼任香港職業訓練局海事服務業訓練委員會主席、香港理工大學物流及航運學系顧問委員會主席等多個社會職務。

Ms Sabrina Chao Sih-Ming is the Chairman of Wah Kwong Maritime Transport Holdings Limited. She graduated from Imperial College London with a Bachelor of Science Degree in Mathematics with Management. Ms Chao is a leader in global maritime industry. She was the former Chairman of Asian Shipowners' Association and the Hong Kong Shipowners Association. She served as a member of the Hong Kong Maritime and Port Board under Transport and Housing Bureau of the HKSAR Government. Ms Chao is presently the Chairman of External Advisory Group of Department of Logistics and Maritime Studies in Hong Kong Polytechnic University and the Chairman of Maritime Services Training Board under Vocational Training Council.

鍾國強先生 Mr Simon CHUNG Kwok-Keung

鍾國強先生在銀行業擁有超過30年深厚資歷，於2014年加入桑坦德銀行，擔任亞太區企業及投資銀行部總監。加入桑坦德銀行前，他在美國花旗銀行工作多年，並於2007至2014年間出任花旗銀行台灣有限公司的董事會成員。鍾先生畢業於香港大學，主修地理及地質學，並擁有加拿大約克大學工商管理碩士學位。他在1990年成為英國特許銀行家協會成員。

Mr Simon CHUNG joined Banco Santander as Head of Banking & Corporate Finance, Asia Pacific in 2014 with over 30 years of experience in the banking industry. Prior to joining Banco Santander, Mr Chung had a long career with Citi, serving as a member of the board of director for Citibank Taiwan Limited from 2007 to 2014. He graduated from The University of Hong Kong with a major in Geography and Geology, and had an MBA from York University, Canada. He was elected an associate of Chartered Institute of Bankers, England in 1990.

黃浩明先生 Mr Augustine WONG Ho-Ming

黃浩明先生現為恒基兆業地產有限公司之執行董事，負責有關土地收購及規劃的工作。他畢業於香港理工學院建築及測量系，其後考獲香港理工大學行政人員電子商貿理學碩士及香港大學經濟學碩士，為香港測量師學會資深會員，亦出任多項公職。

Mr Augustine WONG Ho-Ming is the Executive Director of Henderson Land Development Company Limited. He is responsible for acquisition of sites for development and handling of planning matters. Mr Wong graduated from the Department of Construction and Real Estate of the Hong Kong Polytechnic. He is a Fellow of The Hong Kong Institute of Surveyors and holds a Master Degree of Science in E-Commerce for Executives and a Master Degree of Economics. Mr Wong serves in various public committees and boards.

曾婉媚博士 Dr Eva TSANG Yuen-Mei

曾婉媚博士現任香港公開大學教育科技及出版部總監，專注發展學與教，積極推動網上教學和移動學習等，利用創新科技提升學與教。曾博士畢業於嶺南大學，獲取一級榮譽中文學士學位。其後於英國取得教育碩士，並於美國取得哲學博士。她是嶺南中學的辦學團體校董和嶺南教育機構成員。

Dr Eva TSANG Yuen-Mei is the Director of Educational Technology and Publishing Unit at the Open University of Hong Kong. She has worked extensively in online, mobile learning and innovative use of educational technology in learning and teaching. She obtained her Bachelor of Arts in Chinese (First Class Honours) from Lingnan University and a Master of Education in Educational Technology from the UK and subsequently acquired a Doctor of Philosophy in Instructional Design from the US. She is currently a Sponsoring Body Manager of Lingnan Secondary School and a member of Lingnan Education Organization.